
Tak jsme tu zase. Na MČR se SDH Úněšov probojoval již po několikáté. V roce 2012 jsme dokonce dosáhly 
našeho nejlepšího výsledku a staly se vicemistryněmi ČR. Bohužel je tu jistý faktor, se kterým neustále 
bojujeme, a tím je věk. Bohužel rosteme a rosteme a kategorie dorostu nám již nestačí. Proto družstvo 
dorostenek neustále musíme obměňovat. S radostí Vám tedy představuji naše doposud nejmladší složení a 
to v podání- Kateřiny Vébrové , která se po vzoru své starší sestry Adély chopila hadic a pomalu, ale za to 
jistě, útočí i na Adélčiny doposud zaběhnuté časy. Na útoku se Vám představí na postu košařky a ve 
štafetě na třetím úseku- tedy hadicích. 
Veronika Pešíková  na útoku nalije. I zde jde o zkušenější závodnici, která často vypomáhá i ženskému 
úněšovskému družstvu. Trénovat chodí poctivě, proto se její osobní rekord závod od závodu snižuje a 
snižuje. 
Viktorie Jíchová.  Odchovanec SDH Horní Bělá a šikovný člověk v jednom. Na útoku si stoupne za mašinu 
a na štafetě proskočí oknem. Viky není úplným hasičským nováčkem, nicméně zkušenosti teprve sbírá. 
Michaela Provazníková . Ano, přesně tak, jméno je Vám povědomé, že? A já Vás ve Vaší domněnce mohu 
jen utvrdit. Skutečně se jedná o Špagiho dceru. Malej špagát, jak se jí chtě nechtě říká, na útoku roztahuje 
béčka. Ani stovkařská dráha jí není cizí, stejně tak jako věže. 
Jana Třeštíková . Janina je další odchovanec SDH Horní Bělá, na útoku krotí rozdělovač. Ani ona nebude 
na stovkařské dráze stát poprvé, byť její centimetry teprve mapuje. 
Denisa Joudalová . Denda je jednou z našich letošních nejrychlejších dorostenek. Je i součástí ženského 
základu. Ať v dorkách nebo v ženách, vždy běhá proud, kde ji samozřejmě uvidíte. Denda je dříč a její časy 
na stovce se již téměř pravidelně pohybují pod úrovní 19s. Vidět ji můžete pro její rychlost i na štafetě a to 
konkrétně na druhém úseku. 
Michaela Jandová . Společně s Verčou a Dendou tvoří zkušenější jádro týmu. Míša hájila české barvy i 
vloni na Mistrovství světa ve Svitavách. Že jde o kvalitní závodnici asi nemusím zmiňovat. Vidět ji můžete 
na proudu a také bude na štafetě stavět hasičák a následně finišovat. 
Jako posilu jsme si půjčili Elišku Kabelkovou  z SDH Malechov. Ani Eliška není v požárním sportu žádný 
nováček, že jde o kvalitní závodnici zjistíme třeba z výsledků stovkařských závodů. Úněšovským děvčatům 
pomůže i účastí ve štafetě na prvním úseku. 
Holky již řadu let trénují pod dozorem Josefa Saka, kterému tímto jménem nás všech děkuji za trpělivost, 
pochopení a často i neskutečnou pohotovost. Další tváří tréninků se stal Martin Provazník, který děvčatům 
předal řadu zkušeností a také trochu vrásek od smíchu. 
No, jdeme na to, držete nám palce. 


